

TWS-M8 V5.1



TWS无线耳机说明书

使用产品前请仔细阅读说明书，并妥善保管

产品概述

TWS-M8 无线耳机是一款新一代蓝牙5.1标准，支持双耳通话，采用按键技术操控的无线便携式耳机。TWS-M8无线耳机配有充电仓，可机提供电力续航，方便用户长时间使用。

参数配置

真正无线连接（TWS）实现无线立体声，左右声道分离，HIFI音效。左右耳机均具有完整蓝牙功能，可单独使用，也可以配对使用。

蓝牙版本	BT5.1
支持协议	HSP/HFP/A2DP/AVRCP/SPP
按键	触摸
频响范围	40Hz~20KHz
通讯距离	20~30米（实际测试数据）
产品尺寸	53*44*28MM
产品重量	42g
续航时间	3.5-4小时
充电盒充电时间	1小时
灵敏度	106dB SPL±3dB
包装清单	TWS-M8*2, 充电仓*1, 充电线*1, 说明书

蓝牙配对

1

首次与手机配对，在打开蓝牙状态下，打开充电仓取出耳机，手机自动弹出配对窗口，点击连接即可；手机在打开蓝牙状态下，打开充电仓取出耳机，蓝牙耳机设备“TWS-M8”并配对连接即可。

注意：通话支持双耳耳机，关机、播放和暂停可由任意一个已连接耳机的多功能按键控制，另外一个耳机将同步控制。下次开机时直接长按多功能按键耳机即可自动回连。

蓝牙使用

所有设备连接状态。按一下，暂停/播放，按2下，回拨电话，按3下音量唤醒 Siri，按4下，音量加减。

温馨提示：为避免耳机自动开启蓝牙连接，建议您在不使用耳机时关闭蓝牙设备，以免消耗浪费耳机和设备的电量。

触控图示

- 1 MIC
- 2 仓充电口
- 3 耳机充电口
- 4 触摸控制
- 5 防尘网



2

注意事项

1. 请勿暴力对待本产品，也不要重物挤压，远离高温高湿环境。
2. 远离 WIFI 及路由器及其它高频发射设备，这样会影响本机的信号接收，造成声音的卡断及断连。
3. 请在有效环境（10 米）中使用本产品，并且蓝牙耳机设备与耳机之间不要有实体阻挡（例如墙等）。
4. 当充电盒盖掀开再关上后充电盒底部蓝光快闪，这是充电盒无电状态显示，此时双耳自动开机无效，需手动触摸开机。

注：本产品可以与任何一款具有蓝牙功能的设备进行连接使用。

3

TWS-M8 V5.1



Wireless earphones Instructions

Please read the instructions carefully and keep them properly before using the product.

Product overview

TWS-M8 Wireless earphones is a new generation Bluetooth 5.1 standard, which supports two-ear calls. Wireless portable earphones controlled by touch technology. TWS-M8 wireless earphones are equipped with charging boxes, which can provide power for earphones and facilitate users to use them for a long time.

Parameter configuration

True wireless connection (TWS) achieves wireless stereo, left and right channel separation, HIFI sound effect. Both left and right ears have complete Bluetooth function, which can be used alone or in pairs.

Bluetooth version	BT5.1
Support agreement	HSP/HFP/A2DP/AVRCP/SPP
key	Touch
Frequency Response	40Hz~20KHz
Distance	20~30meters
Size	53*44*28mm
Weight	42g
Time of endurance	3.5-4hours
Charging time of box	An hour
Sensitivity	106dB SPL±3dB
Packing list	TWS-M8*2, Charging bin*1, Charging line*1, Instructions*1

Bluetooth pairing

1

Set to the left ear is the main ear. The next time you turn on the phone, you just need to press and hold the 2 ~ 3s light to on. Long press 5s to shut down.

For the first time, pair with the mobile phone. When the iPhone is turned on, open the charging bin and take out the headset. The mobile phone automatically pops up the matching window and clicks the connection. When the Android mobile phone is turned on, the charging compartment is opened, the headset is removed, and the Bluetooth search device "TWS-M8" Pair the connection.

Note: The call supported binaural headphones. Shutdown, playback and pause can be controlled by the multi-function button of any connected headset, and the other headset will be synchronized. The next time you turn on the phone, press and hold the multi-function button to turn it on automatically.

Bluetooth usage

All device connection status. Touch, pause/play, call answer/hang up. Touch 2 time, Call back. Touch 3 short press Siri. Touch 4 Volume Addition and subtraction

Tips: In order to prevent the headset from automatically turning on the Bluetooth connection, it is recommended that you turn off the Bluetooth device when you are not using the headset, so as not to waste the power of the headset and the device.

Touch Diagram

- 1 MIC
- 2 Charging port
- 3 Earphones Charging Port
- 4 Touch control
- 5 Dustproof net



2

Matters needing attention

1. Do not treat this product violently, and do not use heavy extrusion, away from high temperature and humidly environment.
2. Far away from WIFI, router and other high-frequency transmitting devices, this will affect the reception of the local machine, resulting in voice jamming and disconnection.
3. Please use this product in an effective environment (10 meters), and there is no physical barrier between Bluetooth devices and headphones (such as walls, etc.).
4. When the cover of the charging box is opened and closed, the blue light flashes at the bottom of the charging box. This is the no-power state display of the charging box. At this time, there is no automatic boot-up of both ears. Effectiveness, need to touch the boot manually.

Note: This product can be connected with any Bluetooth device.

3